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Protokół z VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 29 stycznia 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 do 15.50.  

W sesji udział wzięło 15 radnych, 6 pracowników urzędu gminy oraz 6 zaproszonych gości.  

 

1.Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy.  

2) Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołów z III, IV i V sesji Rady Gminy. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 -2020 oraz uchwalenie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 

2015 rok.  

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zławieś Wielka oraz planów 

pracy Komisji stałych Rady Gminy Zławieś Wielka,  

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działki położonej w zachodniej części miejscowości 

Czarnowo – gmina Zławieś Wielka, 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części działek położonych w centralnej części miejscowości 

Stary Toruń – gmina Zławieś Wielka.  

4.Informacja wójta o pracach między sesjami. 

5.Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

 

Ad. 1.1 Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył obrady VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. Przywitał wójta wraz pracownikami 

prezesa ZUK Pana Wiesława Kazanieckiego, Radnego Powiatowego Janusza Kononiuka, 

sołtysów, Panią mecenas Magdalena Chrzanowską – Thiede oraz wszystkich radnych.  

Ad. 1.2 Stwierdzenie prawomocności obrad 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że  na 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad. 1.3 Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał czy są wnioski do przedstawionego porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 1.4 Przyjęcie protokołów z III, IV i V sesji Rady Gminy. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował radnych, że protokoły z III, IV i V sesji były zwyczajowo wyłożone w biurze 

rady oraz zamieszczone na stronie internetowej i można się było z nimi zapoznać. Zapytał czy 

ktoś z radnych ma uwagi do protokołów, nikt z radnych nie zgłosił się. Przeprowadzono 

głosowanie nad każdym z protokołów osobno, w wyniku przeprowadzonych głosowań 

protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. Poprosił Panią skarbnik o omówienie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz budżetu na 2015 rok. 

Ad. 2 Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 -2020 oraz uchwalenie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2015 rok.  

 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy wraz z projektem budżetu na 2015 rok 

zostały już dokładnie omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy.  (Na salę 

obrad wszedł radny Janusz Błędowski – od tej chwili w obradach uczestniczyło 14 radnych). 

Pani skarbnik powiedziała, że jako uzupełnienie swoich poprzednich wyjaśnień odczyta 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie WPF, budżetu na 2015 rok oraz w 

sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu gminy Zławieś Wielka. Uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w załączeniu do protokołu. (Na salę obrad wszedł Radny 

Rafał Żelazek – od tej chwili w obradach uczestniczyło 15 radnych). Wyjaśniła, że w 

projekcie WPF oraz w projekcie budżetu należy wprowadzić drobną zmianę dotyczącą 

terminu wejścia w życie uchwały. Zapis, jaki jest teraz w uchwale byłby prawidłowy, jeżeli 

uchwały byłyby podejmowane w 2014 roku. Z uwagi na to, że uchwały są podejmowane w 

2015 roku należy dopisać, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia 2015 roku.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował i otworzył dyskusje na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2011 -2020. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Janusz Fifielski – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Złożył wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto z radnych jest za przyjęciem ww. wniosku.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 
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Nr VI/18/2015  

zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Zławieś Wielka na lata 2011 -2020 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję nad projektem budżetu Gminy na 2015 rok. 

 

Jerzy Dudzic - radny 

Zapytał Panią skarbnik gdzie w budżecie znajduje się zapis o dotacji celowej przekazanej 

gminie tytułem zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu soleckiego. Dodał, 

że wiadomym jest, że w III kwartale spływa taka kwota do budżetu i zapytał, jaka jest jej 

wysokość.   

 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Wyjaśniła, że tak jak radny powiedział środki te wpływają do budżetu w III kwartale roku, 

dlatego teraz nie ma tego w budżecie, ponieważ Urząd Wojewódzki przysyła osobną decyzję i 

wówczas jest to ujmowane po stronie dochodów i wydatków  budżetu. Dodała, że taka 

zmiana dokonywana jest na sesji pod koniec roku. Wyjaśniła, że w tej chwili nie pamięta 

wysokości tej kwoty, ale może to sprawdzić.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Powiedział, że tak jak już wcześniej, zapowiadał chce zgłosić wniosek o wykreślnie poz. 17  

z załącznika nr 3 „Przebudowa i modernizacja płyty boiska sportowego w Złejwsi Małej”  

i przesunięcie środków na poz. 18 „Remont Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Złejwsi 

Małej. Powiedział, że jego zdaniem remont GOKiS-u jest bardzo potrzebny, inwestycja była 

odwlekana już od ok. 4 lat. Były już obiecane środki zewnętrzne, ale niestety jak się później 

się okazało obietnice nie zostały spełnione.  Uważa, że jest to zadanie priorytetowe na ten rok.  

W 2016 roku można zaplanować środki na modernizacje boiska w budżecie jak i pozyskać 

środki zewnętrzne. W przyszyłam roku będzie można przeznaczyć na to zadanie większe 

środki i dokonać tej modernizacji znacznie lepiej. Zapytał, kto jest za przyjęciem złożonego 

przez niego wniosku.  

Przy 13 głosach za i 2 wstrzymujących się wniosek został przyjęty.  

 

Rafał Żelazek - radny 

Powiedział, że zgłaszał wniosek o zwiększenie środków na dotacje celową dla zespołów 

sportowych, zapytał czy jego propozycja zwiększenia tego zadania o 5 tys. zł  została 

przyjęta. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Wyjaśnił, że nie wie nic na ten temat i nie dostał budżetu z taką poprawką. 

 

Jan Surdyka - wójt 

Powiedział że jest to dopiero początek roku i jeżeli radni stwierdzą że jest taka potrzeba to w 

trakcie roku budżetowego można nanieść zmiany.  

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 
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Zapytał czy są jeszcze pytania do budżetu. Nikt więcej nie zabrał głosu. Powiedział, że w 

takim razie przeprowadzi głosowanie wraz z poprawką, która została przez radnych 

zaakceptowana.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr VI/19/2015  

 w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2015 rok 
 

Ad. 3 Podjęcie uchwał. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Powiedział, że kolejna uchwała dotyczy zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zławieś 

Wielka oraz planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Zławieś Wielka. Wyjaśnił, że 

plany pracy zostały już wcześniej przygotowane przez komisje i można się było z nimi 

zapoznać. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu.  

Czesława Walkowiak – radna 

Zapytała, dlaczego w planie pracy Rady Gminy bierze się pod uwagę tylko problemy 

alkoholowe. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Powiedział, że brane są pod uwagę wszystkie uzależnienia czym zajmuje się Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która będzie przedstawiała sprawozdania ze 

swojej działalności. Zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś uwagi do projektu. Nikt z radnych 

nie zabrał głosu. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr VI/20/2015  

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Zławieś Wielka oraz planów 

pracy Komisji stałych Rady Gminy Zławieś Wielka 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że jest to uchwała intencyjna. Zaczynamy procedurę uchwalania planu 

miejscowego. Uchwała ta jest efektem braku uzgodnienia wcześniej przygotowanego projektu 

planu miejscowego obejmującego teren tzw. „karkówki” w Czarnowie ze względu na fakt 

graniczenia tego obszaru z drogą krajową nr 80. W związku, z czym należało zmienić 

uchwałę intencyjną w taki sposób, aby odsunąć ten teren od drogi krajowej.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu w tej sprawie. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr VI/21/2015  

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części działki położonej w zachodniej 

części miejscowości Czarnowo – gmina Zławieś Wielka 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały.  
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Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że jest to również uchwała intencyjna. Teren dotyczy obszaru w Starym Toruniu. 

Ze względu na brak uzgodnień poprzedniej uchwały należało je rozbić na dwie odrębne 

uchwały, aby nie opóźniać prac nad nimi. Dlatego na nowo należy podjąć uchwałę 

inicjującą.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Podziękował za wyjaśnienie tematu i otworzył dyskusję nad uchwałą.  Nikt z radnych nie 

miał pytań do projektu. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr VI/22/2015  

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części działek położonych w centralnej części 

miejscowości Stary Toruń – gmina Zławieś Wielka 

Przewodniczący poprosił o omówienie 4 punktu porządku obrad.  

Ad. 4 Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Jan Surdyka - wójt 

Przedstawił informację o pracy między sesjami. – informacja w załączeniu do protokołu.  

Wiesław Kazaniecki – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Wyjaśnił, że w minionych wyborach samorządowych został wybrany na radnego Powiatu 

Toruńskiego. Zaproponowano mu posadę etatowego członka Zarządu, z czego postanowił 

skorzystać, dlatego odchodzi ze stanowiska Prezesa ZUK. Powiedział, że dokładnie 38 

miesięcy temu powstał Gminny Zakład Usług Komunalnych, który później został 

przekształcony w spółkę. Celem powołania zakładu było uporządkowanie gospodarki wodno 

– ściekowej, a później wdrożenie gospodarki odpadami. Powiedział, że z czystym sumieniem 

może powiedzieć, że na 95% udało się to zrealizować. Powiedział, że z uśmiechem na twarzy 

patrzy na to co zostało zrobione, ale to radni są od tego, aby ocenić jego pracę. Podziękował 

wszystkim, którzy wspierali go w działaniu. Dodał, że nie może powiedzieć złego słowa, 

ponieważ pracownicy urzędu gminy bardzo mu pomagali, a współpraca układała się 

pomyślnie. Wyjaśnił, że w Radzie Powiatu Toruńskiego, będzie odpowiedzialny za 

komunikację i transport i będzie starał się służyć pomocą Gminie Zławieś Wielka.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

W imieniu obecnej jak i poprzedniej Rady Gminy złożył podziękowania prezesowi za to co 

udało mu się osiągnąć. Powiedział, że nie miał łatwych zadań, a jednak wszystko układało się 

pomyślnie i zamierzenia były realizowane. Powiedział, że bardzo miło wspomina rozmowy z 

Panem Kazanieckim,  ponieważ można rozmawiać z nim na każdy temat, nie tylko dotyczący 

samorządu.  

Wiesław Kazaniecki – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Korzystając z okazji powiedział, że zostawia Spółkę w dobrej kondycji finansowej i życzy 

nowemu prezesowi, aby realizował swoje zamierzenia.  

Sławomir Jakubowski – nowy Prezes ZUK 
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Przedstawił się obecnym na sali. Powiedział, że od 1 lutego będzie pełnił funkcję Prezesa 

ZUK. Przedstawił swoje zamierzenia na przyszłość, wyjaśnił, że w pewien sposób będzie 

starał się realizować zamierzenia swojego poprzednika. Dodał, że tak jak Pan Wiesiu 

powiedział Zakład jest w dobrej kondycji finansowej, czemu mógł się przyjrzeć przez 

miesiąc, podziękował Panu Kazanieckiemu, że pozostawił mu firmę w takiej kondycji i 

powiedział, że postara się, aby była ona taka sama, a nawet lepsza. Podziękował wójtowi za 

to, że wybrał go na stanowisko prezesa i za obdarzenie zaufaniem, ma nadzieję, że nikogo nie 

zawiedzie. 

Jan Surdyka - wójt 

Podziękował Prezesowi Kazanieckiemu za współpracę. Powiedział, że wspólnie udało się 

zrealizować wyznaczone cele. Ma nadzieję, że będzie można liczyć na jego pomoc w 

powiecie. Wyjaśnił, że podjęcie decyzji o tym, kto zostanie nowym prezesem nie było łatwe. 

Zakres pracy w ZUK-u jest bardzo duży. Ma nadzieję, że Pan Jakubowski podoła zadaniu. 

Również ma doświadczenie w kierowaniu ludźmi oraz prowadzeniu firmy. Życzył nowemu 

Prezesowi powodzenia i dobrej współpracy.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Powrócił do informacji o pracy wójta między sesjami i zapytał jakie są najnowsze 

uzgodnienia dotyczące budowy linii 400KV oraz czy planowane jest zbudowanie 

lewoskrętów na drodze nr 80.  

Jan Surdyka - wójt 

Powiedział, że jeżeli chodzi o budowę linii to sytuacja jest dość skomplikowana. Powstały 

trzy koncepcje budowy tej linii. Niestety żadna z nich nie znalazła uznania wśród naszych 

mieszkańców. Odbędzie się jeszcze na pewno spotkanie w tej sprawie. Pani Wojewoda 

zainteresowała się tym tematem i również chce o nim porozmawiać. Uważa, że mieszkańcy 

mają rację, że nie zgadzają się na taki przebieg linii, jaki proponują wykonawcy. Linia 

faktycznie może utrudniać życie, a jej budowa nie daje takich dochodów, które 

przekonywałyby do tego, aby powstała. Drugie pytanie dotyczyło lewoskrętów. Spotkanie z 

Dyrektorem GDDKiA  było zainicjowane przez Radnego Błędowskiego. Dyrektor jak zwykle 

nie obiecywał nic konkretnego, twierdzi, że nie ma środków na inwestycję, a jedynie może 

zrobić coś w ramach remontów. Rozmowa dotyczyła przebudowy skrzyżowania drogi nr 80 z 

ul. Markiewicza w Górsku. Dyrektor oczywiście naciskał na to, aby gmina miała swój udział 

finansowy w każdym zadaniu. Powiedział, też, że można wspólnie budować chodnik wzdłuż 

80-tki na zasadzie tego, że on daje materiały, a gmina płaci za robociznę i za wykup 

wszystkich gruntów.  

Rafał Żelazek –radny 

Poprosił radnego Błędowskiego o przybliżenie rozmów z Dyrektorem Medica. 

Janusz Błędowski – radny 

Odczytał protokół ze spotkania komisji zdrowia i spraw socjalnych z wójtem i Dyrektorem 

Wawrzeńczykiem. – informacja w załączeniu. 

Rafał Żelazek –radny 

Poprosił, aby w przyszłych rozmowach zwrócić uwagę Dyrektorowi na obsadę kadrową. 

Ponieważ, nie wszyscy lekarze nadają się do swojego zawodu.  
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Wyłoniła się dyskusja w której udział wzięli: Radna Warzocha, Radny Żelazek, Radny 

Błędowski i Radny Pawlikowski. 

Janusz Fifielski – radny 

Zapytał o spotkanie wójta w sprawie ZIT-ów.  

Jan Surdyka - wójt 

Wyjaśnił, że temat ustał w miejscu. Komisja Europejska przesłała nowe zalecenia i ZIT-y 

mają być takim podmiotem gospodarczym, który sam będzie się utrzymywał i działał. 

Ponownie trzeba wybrać nowy zarząd, nową radę. Prezydent Bruski musi zwołać spotkanie 

organizacyjne, aby od nowa zorganizować pracę nad ZIT-ami. Nic więcej nie może 

powiedzieć na ten temat.  

Kolejny raz zaczęto dyskutować na temat drogi nr 80. Radna Wioleta Warzocha powiedziała, 

że lewoskręty w Złejwsi Wielkiej są również bardzo potrzebne, a Radny Fifielski zapytał o 

dokończenie chodnika Zławieś – Pędzewo. Wójt wyjaśnił, że Dyrektor GDDKiA nie ma 

środków i mówi jedynie o tym, że może dać materiał na remonty. Niestety to nie jest 

satysfakcjonujące dla naszej gminy i będzie toczył rozmowy, aby dokończyć chodnik, którego 

budowa powinna zostać dokończona przez GDDKiA.    

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

Ad. 5 Wolne wnioski i zapytania. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Udzielił głosu Pani Marii Walter.  

Maria Walter– zainteresowana obradami 

Powiedziała, że z uwagi na to, że jest mieszkanką gminy  dochodzą do niej niepokojące 

informacje na temat fatalnej opieki zdrowotnej na naszym terenie. Wyjaśniła, że ma dla 

radnych pewną propozycję o czym rozmawiała już wcześniej z wójtem. Zaproponowała, aby 

utworzyć konkurencyjny, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej w którym przyjmowaliby 

lekarze rodzinni.  Uważa, że najlepszym sposobem na wyegzekwowanie dobrej jakości 

świadczeń zdrowotnych jest konkurencja. Powiedziała, że w innych gminach to świetnie 

funkcjonuje. Wyjaśniła, że zostawiła u wójta niezobowiązujący list intencyjny i czeka na jego 

akceptację. Poprosiła radnych o przenalizowanie tej propozycji i przedstawienie jej 

mieszkańcom. Dodała, że propozycja jest taka, aby utworzyć Ośrodek Zdrowia w budynku po 

byłym posterunku policji, którego przystosowaniem zajęłaby się gmina.  

Radny Pawlikowski, Radna Warzocha, Radny Pyzik i Radny Błędowski wzięli udział w 

krótkiej dyskusji na wyżej poruszony temat.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w wolnych wnioskach.   

Czesława Walkowiak – radna 

W imieniu mieszkańców Rozgart i Przysieka podziękowała wójtowi za ustawienie lustra na 

skrzyżowaniu ul. Popiełuszki z ul. Piaskową.  
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Janusz Fifielski – radny 

Zgłosił problem odcinka drogi obok byłej Spółdzielni w Pędzewie. Powiedział, że trzeba 

przyjrzeć się tej drodze, ponieważ są tam takie dziury, ze ciężko jest przejechać po niej 

samochodem. Powiedział, że jest również potrzeba utwardzenia tej samej drogi od figurki w 

kierunku Państwa Drużyńskich, jest to odcinek ok 300 m.  

Sławomir Składanek – rady 

Zapytał, czy nie da się już nic zrobić z tym, aby uniknąć zamknięcia ulicy Kwiatowej w 

Czarnowie.  

Jan Surdyka - wójt 

Powiedział, że po raz kolejny zostanie wysłane pismo z prośbą o niezamykanie tej ulicy, ale 

nie wie czy uda się coś zdziałać w tym temacie. W razie, czego przygotowywana jest druga 

alternatywa dla tego osiedla.  

Janusz Fifielski – radny 

Powiedział, że na skrzynkę mailową otrzymał zapytania od mieszkańca dotyczące BIP-u. 

Odczytał je i poprosił Panią mecenas o przygotowanie na nie odpowiedzi. Powiedział, że 

mieszkaniec zapytał również, czy kiedykolwiek zostanie otwarta Astro Baza dla 

mieszkańców, kiedy zostanie opracowana strategia rozwoju gminy na lata 2015 – 2023, Jaki 

jest plan inwestycyjny na 2015 rok oraz gdzie można znaleźć informacje o możliwościach 

inwestycyjnych w gminie Zławieś Wielka. Powiedział, że takie pytania otrzymał na maila, 

więc jako radny przedstawia je na sesji.  

Magdalena Chrzanowska – Thiede – radca prawny 

Wyjaśniła, że sprawdzi dokładnie zagadnienia dotyczące BIP-u i prześle radnemu odpowiedź 

mailem.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że Astro – Bazą zarządza dyrektor szkoły i to do niego powinno zostać skierowane 

to pytanie.  

Rafał Żelazek - radny 

Przypomniał ponownie o naprawie progów zwalniających na ul. Topolowej w Złejwsi Małej.  

Jerzy Dudzic – rady 

Złożył wniosek o to, aby w kolejnym zawiadomieniu o wspólnym posiedzeniu komisji została 

podana podstawa prawna.  

Janusz Kononiuk – radny powiatu toruńskiego 

Powiedział, że w powiecie tworzony jest właśnie program modernizacji dróg powiatowych. 

Zaproponował radnym, aby w naszej gminie utworzyć program modernizacji dróg gminnych. 

Powiedział, że pomoże to uniknąć dyskusji na każdej sesji dotyczącej dróg. Wyjaśnił, że 

remonty swoją drogą, trzeba zgłaszać i jest to nieuniknione, ale taki program modernizacji 

pomógłby usystematyzować problem dróg.    

Jerzy Dudzic – rady 
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Zgłosił wniosek, aby wydział promocji zorganizował kampanię informacyjną dotyczącą 

składania deklaracji PIT, aby podatek wracał do miejsca gdzie się zamieszkuje, a nie tam 

gdzie jest się zameldowanym.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że już zajął się tym tematem. Rozmawiał z Panią Naczelnik Urzędu skarbowego i 

temat zostanie poruszony również na zebraniach w sołectwach aby zachęcać nowych 

mieszkańców do składania druku ZAP-3, który określa do jakiego urzędu skarbowego 

chcemy należeć.  

Janusz Kononiuk – rady powiatu toruńskiego 

Powiedział, że kiedy był wybierany Kierownik GZK w rozpisanym konkursie zostały 

postawione bardzo wysokie wymogi odnośnie kandydata na to stanowisko. Teraz prezes 

został powołany, czy również są spełniane takie wysokie wymogi jak poprzednio.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że to rada nadzorcza zatrudnia prezesa. Nie musi ogłaszać konkursu na to 

stanowisko, a tylko powołać osobę na to stanowisko. Tak było w tym przypadku. Rada 

Nadzorcza zapoznała się z przygotowaniem zawodowym kandydata i zaakceptowała go i 

powołała na stanowisko Prezesa.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przekazał obecnym informacje, że Gmina przystępuje do programu prosument dotyczącego 

odnawialnych źródeł energii. Wyjaśnił, że mieszkańcom zostaną rozdane ankiety, aby 

zorientować się jakie jest zainteresowanie tematem. Wszystko na ten temat wie wydział 

promocji i można się do niego zgłaszać.  

Ad. 6 Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy 

Stwierdził, że tematy sesji zostały wyczerpane i o godz. 15.50 zamknął obrady VI sesji Rady 

Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

 

 


